
Referat af bestyrelsesmøde 
2/8-2022 

 
 

Deltagere:  Stine Kam, Jørgen Vestbach, Dorthe Jensen, Heinrich Mathiasen, Hans 
Meldgaard, Birthe Pedersen 

 
1. Status af mødet fra sidste gang:  
 

• Opvaskemaskinen er købt hjem – mangler VVS og el mangler at blive lavet. Der skal 
lige pilles et skab ud først. 

• Der er ikke kommet flere muldvarpeskud, så vi venter med at gøre mere ved 
problemet. 

• Klargøring af de nye baner starter snart. Der skal ny muld på banen ved siden af 
rally/agility. 

• Byggetilladelsen på nyt skur afventer Skanderborg Kommune. Forventet afklaring 
slut 2022. 

 
 

2. Igangværende og gennemførte arrangementer/opgaver:  
 

• Der har ikke været noget - sommerferie 
 
 

3. Træner- og holdstatus:  
 
• Der starter 3 nye lydighedshold (+ et hvalpehold) til august). Et C hundehold og 2 

unghundehold. 
• Der er 6 på venteliste  
• Har drøftet træner manglen, der bl.a. kan resultere i flere hold uden træner, 

nedlukning af hold, omflytning af medlemmer til andre hold, udmeldelse mod 
refusion, men har endnu ikke fundet nogen løsning. 
 

 
4. Indkommende forslag:  
 

Ingen 
 
 

5. Nye arrangementer:  
 

• Der påtænkes at lave gløgg og æbleskiver i december. Der bliver for presset med et 
arrangement 3. september. 

• C- og B-kredskonkurrence 4. september. 
 



6. Andet: 
 
Intet 

 
7. Økonomi:  
 

Alt ser forsat fornuftigt ud i forhold til økonomien. 
 

8. Eventuel:  
 
Vores flag bør skiftes, det ser lidt trist ud. 
 

 
Næste møde mandag 6/9 kl. 19:15  



Medlemmer af TU:  
Medlem: Dorthe Jensen  
Medlem: Charlotte Hjorth  
 
Medlemmer af KU:  
Formand: Anker Nyborg Nielsen  
Medlem: Nina Londono  
Nyt medlem søges.  
 
Bestyrelses suppleanter:  
Birthe Pedersen  
 


